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Gosia: Ludzie często mówią: nie pamiętam kim jestem. Co możemy im powiedzieć? 
 
Yazhí: Musisz wziąć za siebie odpowiedzialność. To, kim myślisz i czujesz, że jesteś - jest tym,  
kim jesteś. Nie potrzebujesz, aby ktoś przyszedł i powiedział ci, kim jesteś, żeby cokolwiek ci 
potwierdzał. To, kim jesteś, to coś, co wypracowujesz sobie samodzielnie. 
Nie musisz o tym pamiętać, po prostu to wiedz. I stamtąd idź dalej. 
  
To, co czujesz, co sobie wyobrażasz, co tworzysz w swoim umyśle i w swoim sercu - jest. 
Jest - ponieważ tak właśnie wszystko działa. Wyobraźnia jest wszystkim. Nie pusta 
fantazja. Tworzenie wszechświatów. 
 
Chęć pamiętania jest naturalna, ale nie jest konieczna. To jeden z narzuconych sobie testów bycia 
na Ziemi. Czujesz, że musisz wiedzieć kim jesteś, na podstawie tego kim byłeś. Nie widząc,  
że wszystko, czym kiedyś byłeś, kształtuje ciebie dzisiejszego.  
Więc już to nosisz w sobie, to jest część ciebie, zawsze. Nie potrzebujesz wspomnień,  
bez względu na to, jak interesujące mogą Ci się wydawać. Ponieważ jest to tylko zewnętrzne 
potwierdzenie samego siebie.   
Myślenie, że być może nie jest tak jak czujesz, że być może jesteś tylko workiem mięsa  
z rozchwianą świadomością generowaną przez chemikalia w biologicznym mózgu - to rezygnacja 
z własnej mocy. To życie przyczynowe i deterministyczne. A nie oryginalna, nieśmiertelna istota 
zdolna do wszystkiego. 
 
Twoje wspomnienia przyjdą do ciebie gdy nadejdzie czas, albo nie przyjdą. Ale powinieneś 
wiedzieć, że nie mają one znaczenia. To, co wyobrażasz sobie dzisiaj, jest tym, czym będziesz, 
jest twoim stwarzaniem, twoją przyszłością. To nigdy nie jest pusta wyobraźnia. To jest to, dokąd 
zmierzasz. Nie ma fantazji i rzeczywistości. To ograniczające koncepcje niskich gęstości, 
narzucone w celu kontrolowania ludzkości. Rzeczywistość i fantazja to to samo - tylko  
w pierwszej żyjesz teraz, a druga tworzy to, czym będziesz żyć. 
 
Gosia: A jak uwolnić się od smutku życia? 
 
Yazhi: Przez uwolnienie karmy. Karma jest uwalniana na wiele sposobów. Głównym z nich jest 
wiedza. Zostaw karmę za sobą. Karma to coś, co decydujesz się nieść, a nie coś tobie 
narzuconego. Możesz po prostu zrezygnować z jej noszenia.  
Ale musisz zrozumieć, że na pewnym poziomie zdecydowałaś się ją nosić, bo inaczej  
byś jej nie miała. Wtedy musisz zrozumieć - dlaczego zdecydowałaś się ją nosić. 
 
Najczęściej dzieje się tak z powodu doświadczenia, z powodu duchowego postępu, jaki może  
ci to dać. Ale to musi mieć koniec. Nie trzeba pozostawać w tym cyklu na zawsze. Nie trzeba 
pozostawać w kole samsary na zawsze. To jest część gry Matrixa. To wszystko jest dualizmem.  
 
Aby zostawić karmę za sobą musisz zrozumieć, że wszystko jest całością, że nie ma 
przeciwieństw, że wszystko jest zjednoczone. ("Nie ma jednostronnej góry, obie jej strony są górą" 
- Alan Watts). Przestań żyć z przekonaniem że coś jest „złe”, ponieważ to wszystko to tylko 
poglądy oparte na uprzedzeniach. Zintegruj się w pełni. Bądź holistyczna. 
 
Nie ma czegoś takiego, jak "z natury niewłaściwe”, ponieważ wszystko jest doświadczeniem,  
a najlepsze nauki i najlepszy postęp pochodzą głównie z najtrudniejszych doświadczeń.  
Z tych, które nazywamy błędami. Mieliśmy te doświadczenia z powodu tego, co nam 
zostawiają. To tylko doświadczenia, nie musisz mieć poczucia winy, a tym bardziej inkarnacja  



po inkarnacji. Jeśli ją nosisz - to dlatego, że tego chcesz. 
 
Gosia: Ktoś mi ostatnio powiedział: „Czuję się naprawdę gęsty. Trudno tu być.” 
 
Yazhí: Jeśli ktoś ma wysoką częstotliwość, Ziemia jest trudnym miejscem do przebywania,  
a jeśli częstotliwość planety spada jeszcze bardziej z powodu całej tej negatywności, która dzieje 
się prawie wszędzie - wtedy niedopasowanie częstotliwości staje się jeszcze większe, sprawiając, 
że Gwiezdne Nasiona czują się tu jeszcze bardziej niekomfortowo. Ale jest to również 
spowodowane normalnymi rzeczami, takimi jak uświadomienie sobie, że żyli w kłamstwie.  
Że wszystko, co im powiedziano, jest fałszywe. 
 
Gosia: Ta sama osoba powiedziała mi: „Jak przeciwdziałać tej gęstości? Potrzebuję podniesienia, 
bo tęsknię za domem...” 
 
Yazhí: Musisz najpierw zrozumieć, dlaczego tak się czujesz. Następnie musisz zrozumieć,  
że nie możesz pozbyć się tego jak się czujesz, ponieważ to jest to, kim jesteś.  
A masz to uczucie, ponieważ masz opór wobec tej gęstości 3D. I pamiętasz inną, w której czułeś 
się o wiele lepiej, bardziej w domu. Tak więc jednym z kluczy jest łagodzenie oporu. 
 
Gosia: A więc „przeboleć to” i iść dalej? 
 
Yazhí: Godząc się z tym, że Ziemia NIE JEST twoim miejscem - postrzegaj siebie w taki sposób, 
z jakim czujesz się najlepiej. Np. jak na misji. Że ukrywasz się jako człowiek, ale tak naprawdę 
jesteś istotą gwiezdną. Zrób sobie małą bańkę, w której możesz być sobą, mały zakątek własnej 
gęstości, w którym możesz się schować i naładować. 
 
Nie opieraj się 3D. To jest dość gówniane! To zawsze było gównianie! To ma być gówniane! 
Chcesz na siłę to zmienić - witaj w zespole. Ale generalnie nie możesz / nie możemy.  
Więc pomaganie to wybór, a nie "obowiązek". Nie musisz więc mieć poczucia, że nie wypełniasz 
jakiejś ważnej misji, o której zapomniałeś. To ty jesteś misją. 
 
Więc pomaganie... to wybór. Dlaczego? Nie dlatego, że zostało ci to narzucone! Ale dlatego,  
że to jest to, kim jesteś. Pomagamy, bo tacy właśnie jesteśmy.  
Powiedz dzień dobry staruszkowi, który mieszka obok ciebie - ale nie oczekuj, że on ci odpowie. 
Powiesz dzień dobry, bo to jesteś ty. Cokolwiek zrobi on - to jego problem, nie twój. 
Nie zmieniaj się, żeby się dopasować! Nigdy tego nie rób! 
 
Gosia: Wiem. Ale czasami wydaje się, że to nie wystarczy. Tylko BYĆ tutaj. 
 
Yazhi: Znowu - to jest 3D. Puść opór wobec tego. Iluzję bycia samotnym, zabłąkanym, 
zagubionym. Wszystko czego potrzebujesz to wiedzieć, że musisz podążać za tym,  
co kochasz najbardziej. Co najbardziej lubisz robić. A twoja misja się ujawni. Samo istnienie  
robi coś niezwykle ważnego. Jesteś istotą gwiezdną, która była wszędzie. Uczyła się 
zewsząd. Urodzona wolna i ze Źródła, na zawsze wolna. 
 
Robert: Dzięki Yazhí. Ta rozmowa mnie zmotywowała aby połączyć się bardziej z wyższymi 
poziomami. Wiem, że mogę. Być może mogę też pomóc w podniesieniu planety. Jestem tego 
pewien. Po prostu nie pracuję za dużo. Muszę zakasać rękawy. 
 
Yazhi: Nie potrzebujesz "łączyć się" z wyższymi płaszczyznami - to promuje ideę lub koncepcję 
separacji, wyższych planów po jednej stronie, i Roberta po drugiej, daleko od nich, próbującego 
zadzwonić do domu. Ty jesteś tymi wyższymi płaszczyznami, tworzysz je. Nie możesz od nich 
uciec. Twoje koncepcje "tu" i "tam", ciebie „tu” i wyższych płaszczyzn "tam" - to jest to,  
co nie pozwala ci z nimi się „połączyć”. 
 



Tylko to wiedz. To co myślisz, co czujesz, co sobie wyobrażasz - to są wyższe płaszczyzny, jesteś 
z nimi jednością. 
 
Robert: Wiem... Chcę powiedzieć, że chcę zintegrować się od tego poziomu, do najwyższych 
poziomów, ponieważ widzę siebie w jakiś sposób oddzielonego... Wiem, że nie jestem oddzielony, 
ale tak siebie postrzegam.. Podczas gdy wiem, że naprawdę nie jestem. 
 
Jak na przykład wizualizować lepszy świat? Próbować wpłynąć z wyższych poziomów na "główne" 
postacie tu na Ziemi? 
 
Yazhí: Musisz zapomnieć, że masz ograniczenia. Wiem, że w pewien sposób czujesz się 
oddzielony, ponieważ mentalnie pracujesz z pozycji wewnątrz ciała fizycznego. 
 
I nie chodzi tylko o wizualizację lepszego świata, ale o życie nim, mimo że wszystko wokół ciebie 
płonie. O bycie tym. Zapomnij o ciele. Nie próbuj przebywać w wyższych przestrzeniach z ciałem, 
ponieważ ono jest zaprojektowane, aby stworzyć w tobie poczucie ograniczenia. 
 
Wszystko rób mentalnie, żyjąc swoją wyobraźnią / wizualizacją w tobie, nawet jeśli to wydaje się 
tworzyć separację między umysłem a ciałem. Ale tak nie jest. Żyj w ten sposób w swoim umyśle 
(w swojej wyobraźni), a ciało podąży za nim. Żyj w ciele - a ono nadal będzie Cię ograniczać. 
 
To jest jak życie swoim wewnętrznym światem, ze swoimi szczęśliwymi, wyobrażonymi 
przestrzeniami, nawet jeśli wokół twojego ciała są same śmieci. Ach... jeśli to są śmieci,  
to dzięki temu wiem co nie jest śmieciami, i dlatego wyobrażam sobie, i żyję wewnętrznie 
wszystkim, co sobie wyobrażam. 
  
Zaakceptuj to, gdzie jest twoje ciało, jako inny aspekt ciebie. Nie stawiaj oporu temu,  
gdzie jesteś. To tylko jeden z wielu planów, w których żyjesz. 
 
Robert: Jaka byłaby granica „realnego” świata z tak zwanym „nierealnym”. Czy jest granica? 
 
Yazhi: Wszystko jest rzeczywiste i wszystko jest nierzeczywiste. Są to tylko punkty widzenia 
oparte na ramach odniesienia rządzonych przez systemy przekonań, w większości przypadków 
bardzo ograniczające. Jedyną prawdziwą rzeczą jest to, co sobie wyobrażasz, ponieważ  
jest to odbiciem tego, kim jesteś. A ty, twoja świadomość, twoja wiedza że istniejesz - to jedyna 
rzecz, która jest prawdziwa. 
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